
    Groningen, 21 oktober 2024 
 
 
Aan de voorzitter van het College van Gedeputeerde Staten 
 
Betreft: Schriftelijke vragen naar aanleiding van de ontwikkelingen rondom de Groote 
Polder/Eemzijlen/Vloed 
 
Geachte voorzitter, 
 
Tijdens de presentatie over Eemszijlen/Vloed van 9 oktober 2024 werd gemeld dat er op 
8 oktober 2024 gesprekken zijn gevoerd met agrariërs en inwoners van Termunten met 
betrekking tot een mogelijke strategische aankoop van gronden. Naar aanleiding 
daarvan hebben wij de volgende vragen: 
 

1. Nu het proces stop is gezet is er een nieuwe tijdelijke werkelijkheid ontstaan. 
Worden er nog steeds strategisch gronden aangekocht onder de nieuwe 
werkelijkheid? 

2. Kunt u een overzicht geven van de actuele stand van zaken met betrekking tot de 
aangekochte gronden en toelichten wat de motivatie is voor de keuze van deze 
gronden? 

3. Hoe wordt er nu omgegaan met de eerder aangekochte gronden, nu het 
gebiedsproces opnieuw gestart wordt? 

 
Daarnaast is aan de omwonenden meegedeeld dat er opnieuw naar de doelen zal 
worden gekeken, waarbij de gemeente het voortouw neemt. Over dit participatietraject 
hebben wij de volgende vragen: 
 

4. Hoe ziet het participatietraject er op dit moment uit en hoe wordt hier gezien de 
nieuwe situatie invulling aan gegeven? Welke belanghebbenden worden 
betrokken bij het nieuwe gebiedsproces en hoe zorgt het college ervoor dat de 
belangenafweging op een zorgvuldige manier plaatsvindt? 

5. Er is aangegeven dat het participatietraject bij de gemeente wordt belegd. Hoe 
kunnen wij als Staten invloed uitoefenen op dit traject en controle uitoefen of dit 
traject wel zorgvuldig wordt doorlopen.  
 

In het Meerjarenprogramma 2024-2026 Investeringskader Waddengebied worden de 
oude plannen voor Eemszijlen nog steeds vermeld, inclusief de plannen voor de 
slibinlaat in de Groote Polder. Hierover hebben wij de volgende vragen: 
 

6. Hoeveel van deze documenten zijn nog in omloop, en kan de status van 
dergelijke documenten het nieuwe gebiedsproces verstoren? Zo ja, hoe gaat het 
college hiermee om? 

7. Hoe gaat het college om met documenten waarin het oude plan nog steeds is 
vastgelegd? 



 
Met vriendelijke groet, 
 
Fenna Feenstra SP 
Willy Muilwijk-Wieringa BBB 




